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Rok 2017 byl rokem inkluze. Projekty, kterých jsme se účastnili, zásadním způsobem ovlivnily 
možnosti, které jsme na řešení, přípravu a realizaci nových podmínek vzdělávání měli. Česká školní 
inspekce, která nás v listopadu poctila svou návštěvou, byla značně překvapena, když zjistila, že naše 
škola je aktivně zapojena hned do devíti aktivit placených z Evropské unie či jiných mimostátních fondů. 

IROPový projekt, jehož vysoutěžením a realizací bychom získali dvě nové, plně vybavené učebny, 
a zároveň řešení bezbariérovosti v podobě výtahu, stále leží na ministerstvu. Aktuálně předpokládáme, 
že v případě úspěchu bude realizace o 12 měsíců posunuta. Výsledky se dozvíme snad na jaře 2018 
(původně to bylo září 2017!).  

Zateplení jídelny, tedy druhý velký projekt, byl překlasifikován a bude v roce 2018 realizován 
v podobě zlepšení aktuálních podmínek jak ve vnitřním vybavení jídelny, tak v rámci technických oprav a 
zlepšení budovy. Realizován bude ve vlnách se započetím v létě 2018.  

Hned ze začátku roku se povedla zlepšit akustika v jídelně pomocí instalování akustických 
panelů. Investice do jídelny a jejího zlepšení teplotních podmínek probíhají ve vlnách.  

Mimo původní plán se podařilo osadit školní tělocvičnu novými okny. 
Rok 2017 je možné z hlediska plánů považovat za velmi nabitý a z hlediska jejich realizace 

za značně úspěšný. 
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